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Van: Secr. PVV Noord-Brabant  Harry vd Berg   <vdbergpvv@gmail.com>
Verzonden: donderdag 31 maart 2016 15:15
Aan: SIS; STATENGRIFFIE
Onderwerp: vraag voor vragenuurtje van de heer Bakker (PVV) inzake overvallen op 

buschauffeurs

Beste griffie, 

De heer Bakker van de PVV wil morgen tijdens het vragenuurtje aandacht besteden aan de overvallen op 
buschauffeurs in Noord-Brabant: 

1: Bent u het met ons eens dat camerabeelden van de verdachten het liefst nog dezelfde dag verspreid moeten 
worden om de pakkans te vergroten en te voorkomen dat de daders nog meer slachtoffers maken, en zo ja, hoe 
denkt u dat te kunnen doen? 

2: De PVV heeft in een vorige periode aangedrongen op betere veiligheidscamera's. Kunt u aangeven of deze 
inderdaad verbeterd zijn? 

3: Busmaatschappij Arriva wil zo snel mogelijk stoppen met contant geld in de bus na deze overvallen. Vindt u 
het een wenselijke ontwikkeling dat buspassagiers niet meer contant kunnen betalen? 

4: Door deze overvallen lopen niet alleen chauffeurs gevaar, maar ook de passagiers van de bussen. Bent u net 
als de PVV verontrust dat als de chauffeurs geen contant cash geld meer hebben, dat de overvallers zich gaan 
richten op de weinige passagiers in de avonduren in de bus?  

Op dit moment is de heer Bakker ziek. Mocht hij vrijdag niet in staat zijn de vragen te stellen, dan neemt de heer 
Van den Berg het stellen van de vragen over. 

vriendelijke groet, 

Willem Bakker 
Harry van den Berg 

PVV (06-12133400) 
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